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Consell de Barri de Sant Genís dels Agudells 
 

Data: 23 de març de 2023 a les 18:30 hores. 
Lloc: Centre Cívic Casa Groga – Avinguda del Jordà 27 

 
 
Assistents:  

-Taula: Rosa Alarcón (Regidora d’Horta-Guinardó), Sergi Perea (Conseller 
Tècnic d’Horta-Guinardó i Conseller del Barri de Sant Genís), Elena Amat 
(Gerent d’Horta-Guinardó), Xavier Civit (Vicepresident del Consell de Barri de 
Sant Genís).  

-Grups polítics representats: 4  

-Entitats representades: 11 

Ordre del dia: 

1. Informe Obres i Projectes del barri  

2. Torn obert de paraules  

 
Desenvolupament de la sessió. Temes tractats i recull 
d’acords. 
 
El  Sergi Perea, conseller del barri Sant Genís, inicia la sessió exposant l´ordre del dia, 
i passa la paraula a la Regidora.  
La Regidora, abans de començar amb el primer punt de l´ordre del dia, explica que el 
Sergi Perea, és el nou Conseller Tècnic del Districte, a més de Conseller del barri de 
Sant Genís.  
 

1. Informe Obres i Projectes del barri  
 

La Regidora explica que ha sigut un mandat marcat per l´emergència sanitària 
produïda pel COVID19 i les corresponents conseqüències a tots els sectors. 
L’Ajuntament va haver de canviar totalment la seva mirada i funcions i va  passar a 
salvar vides, fent-se càrrec de muntar tres hospitals de campanya, dels quals dos 
es van instal·lar al Districte d´Horta Guinardó.  
En aquest context de crisi va dedicar-s´hi també a salvar llocs de treball, a través 
de subvencions i ajuts, sobre tot al comerç i a persones autònomes.  
Agraeix la gran feina solidària de les Xarxes Ciutadanes. Aquest fet sobre vingut va 
provocar que alguns del projectes previstos no es poguessin executar, ja que els 
pressupostos es van tenir que derivar per emergències socials i econòmiques.  
 



 2 

A continuació dona pas a explicar els principals projectes i actuacions duts a terme 
al barri des del principi del mandat amb una inversió de 7 milions d’euros.  
Repàs de projectes i actuacions al barri:  

- Actuacions de millora a la Plaça Font del Roure i entorns: Ha sigut una 
inversió de 150.000 euros, i s’han fet una renovació de les escales per fer-
les més accessible i millorat l´entorn.  Al mateix temps s’ha construït un mur 
i arranjat les escales. Encara que no s´ha fet l’obra completa que s´havia de 
fer, sí s´ha dignificat l´espai. L´obra gran s’haurà de fer el proper mandat. 
S’ha instal·lat un circuit de salut a la Font del Roure.  

- Reurbanització del Carrer d’Olvan: Obra d’un milió d’euros, el dilluns 
anterior es va fer la visita amb la constructora i els encarregats de dur a 
terme el projecte i exceptuant alguns petites reparacions, l’obra està 
finalitzada i s’ha fet  d´acord i dialogant molt amb les parts implicades. 
També s´han fet obres de contencions d´alguns murs.  

- Projecte d´espai verd  Elies Pagès-Canovelles “solar del mort”: s’ha 
deixat preparat el projecte executiu pel següent mandat. S´ha fet una 
inversió 18.000 euros perquè es pugui fer la remodelació sencera de l´espai 
i dels entorns 
La inversió està prevista en 770.000 € amb una estimació de 10 mesos 
d´obres.  

- Millora i ampliació de l’àrea de jocs existent al Carrer Idumea: S’han fet 
moltes reunions amb els veïns per la realització d’aquestes obres i ara amb 
el canvi de tanca quedarà una zona més digne.  

- Redacció de projecte MPGM del Passatge Idumea: Hi ha hagut un canvi 
d’utilització del local,  amb els canvis horaris d´entrada i sortida del 
passatge,  els veïns no podien passar a les hores que estaven acostumats. 
Després que col·locar guàrdies de seguretat per obrir i tancar la zona que 
no ha estat efectiu, al final s’ha arribat a una acord amb el senyor de la 
floristeria, ells ha posat unes portes automàtiques i l’Ajuntament és 
l’encarregat de la neteja del passatge, però encara així es farà un pas més. 
S’està redactant una modificació del planejament del passatge per fer un 
canvi de passatge privat a públic.  

- Redacció de projecte: PEU del camp de futbol de Sant Genís: projecte 
que no s’ha pogut tirar endavant per un canvi de planejament en l’entorn del 
camp de futbol. S’ha contractat un arquitecte des del Districte, per a la 
redacció del canvi de planejament, d´aquest projecte i del ptge. Idumea,  
amb un període d’execució de dos mesos, el que permetrà tirar endavant 
les obres que no han pogut fer-se per aquest motiu.   

- MPGM Sinaí – Natzaret – Samaria (antic Menéndez Pidal): Fa tres anys 
que porten per poder tirar endavant aquest projecte. El primer que es va fer 
a principi de mandat va ser desocupar aquest entorn, que provocava 
problemes greus. Una vegada desocupat i iniciat l´expedient  de modificació 
de planejament, es va arribar a un acord amb els propietaris per enderrocar 
l’escola i evitar noves ocupacions. Al mateix temps es va anar 
desenvolupant tot el tràmit,  per poder executar el que estava previst, una 
residència d’estudiants, habitatges dotacionals amb preus assequibles i els 
baixos, d´uns 500 m2 que està previst siguin equipaments pel barri.  



 3 

Actualment hi ha un problema de reparcel·lació de l´entorn, el tràmit de 
reparcel·lació  ja està en marxa, de fet l´aprovació inicial es va fer el 8  de 
febrer Entre el 7 de març i el 7 d’abril s’està fent l’exposició pública per si hi 
haguessin al·legacions, i sinó haguessin, a la Comissió de Govern del 6 
d´abril, està prevista que s´aprovi la reparcel·lació. Això permetrà als 
propietaris presentar la llicència i en una previsió de 6-8 mesos,  començar 
la construcció del nou planejament.  

- Àmbit Tir – Perea: Per poder fer canvis en aquest entorn necessiten que el 
pàrquing estigui en normativa. Un cop ja estigui en normativa podran fer el 
canvi de planejament per ser un espai públic viari, perquè l´Ajuntament 
pugui fer-se càrrec del manteniment i neteja d´aquest entorn.  

- Llosa de la Vall d’Hebron: Reordenació dels treballs de planejament de la 
MPGM per a la reordenació de l’entorn de la Llosa de la Vall Hebron.  Feia 
12 anys que aquest tema estava encallat, s’havia de fer el plantejament de 
l’entorn. En aquest mandat s’ha fet el planejament de mitja Llosa. En aquest 
entorn es portaran a terme dos projectes.  
• Construcció de l’edifici de consultes externes de l’Hospital de la Vall 

d’Hebron. És una inversió de 87,5 milions d’euros i la previsió és que el 
projecte finalitzi l’any 2026. És un projecte que s’anirà compartint amb 
el veïnat perquè aquest el conegui. 

• Construcció de l'edifici de l'Agència de Salut Pública. Ara mateix l'edifici 
està situat a la Plaça Lesseps. La construcció anirà a càrrec del 
Consorci de Salut (Ajuntament 40% i Generalitat 60%). A mesura que 
es vagi portant a terme el projecte també s'anirà compartint de forma 
pública. La inversió serà de 26 milions d'euros. A l’abril es coneixerà 
l’equip redactor.  

Explica la proposta del nou planejament. El mes de gener s’ha licitat per 
poder fer la reordenació urbanística d’aquesta zona de la Llosa. Aquesta 
reordenació ens permet repensar i posar les bases per tots els temes que 
s’han de revisar. Per una banda, les afectacions pendents que hi ha a 
teixonera 1 i teixonera 2 des de fa molt temps això permetrà replantejar 
aquesta situació i buscar nous espais on edificar. La segona part són els 
nous equipaments d’àmbit local que necessiti el barri, com ara biblioteca, 
casal de joves... Espais de qualitat ben comunicats entre els barris, tant en 
l’àmbit de vianants com amb vehicles. S’ha presentat un equip a la licitació, 
esperem que aviat comencin els treballs de redacció de projecte i des 
d’urbanisme saben que s’han de reunir amb els veïns per recollir les 
necessitats del barri. S’espera en un màxim dos anys tenir-ho  per anar 
construint.  

- Entorns de Can Soler – Fase 1: Era un projecte dividit en dues fases que 
venia heretat de l’anterior mandat finançat amb gairebé 1,8 milions d’euros. 
Es va realitzar l’any 2021, era una obra que no era prioritària en el barri, 
està donant algun problema, però al mateix temps se li està donant un bon 
servei per fer pràctica esportiva. Els diners que costa poder fer la segona 
fase del projecte ara no és una prioritat pel barri, hi ha altres obres on 
invertir més diners que són més bàsiques i necessàries al barri.  
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- Nou accés a l’Hospital Vall d’Hebron pel Carrer Nínive: Rampa i escales 
que donen accés a l’hospital. La rampa és per a vehicles, no està en 
normativa per pujar persones.  

- Mercat de la Vall d’Hebron – Teixonera: Fa menció a la remodelació de la 
part interior del mercat i al projecte de l´Hort del Mercat, situat a la coberta 
del mercat, i dels seus beneficis terapèutics i socials. El que queda pendent 
és el projecte de reurbanització dels entorns del mercat, que ja s´ha 
començat amb la licitació de les obres. S’obrirà la tercera porta del mercat 
que és que dona accés al barri. S’ha pogut posar en marxa l’ascensor del 
mercat que dona servei principalment a la Teixonera, però que serveix al 
barri per connectar-lo.  

- Actuacions a l’entorn de la cobertura de la Ronda de Dalt: L’únic tros 
que s’ha cobert són 183 metres que es va fer a la part entre Sant Genís i 
Teixonera. Són molt utilitzats per ús ciutadà, encara que falta una tanca per 
impedir que els nens s’escapin, s’ha demanat a BIMSA i es continuarà 
insistint. Aquest mandat hi havia el compromís de fer la segona part de la 
cobertura, que era el tram des de l’IES Vall d’Hebron fins al carrer Jericó, 
uns 500 metres, però no ha estat possible. En aquest cas va ser la 
COVID19 que va impedir portar a terme el projecte. S´està fent una 
actualització del projecte executiu, incorporant la modificació de la 
normativa de túnels (pla d´autoprotecció) i l´actualització dels pressupostos 
a 2023.  

- Projectes de soterrament de línies elèctriques i Pla Antipals: S’ha creat 
un pla antipals per poder treure’ls de la vorera, Horta Guinardó és el 
districte amb més pals a Barcelona, exactament amb 2.500 pals elèctrics i 
telefònics, el que suposa un cost total de 40 milions d’euros poder treure´ls 
a la seva totalitat. Al barri de Sant Genís s´ha fet una 1a fase de retirada de 
pals, amb una inversió de 4 milions d´euros, i s´ha fet un acord amb la 
companyia elèctrica, conforme Districte es farà càrrec de l´obra civil, perquè 
sigui pública, no de cap companyia,  i ells es faran càrrec de la canalització 
del cablejat. Es començarà per projectes que ja estan ara en fase de 
licitació d´obres i anomena la ubicació i numero de pals de cada punt que 
estan previstos treure en aquesta primera fase. I s´estan redactant nous 
projectes per la retirada d´altres pals. Al barri de Sant Genís, està previst 
treure entre les 2 fases, 22 pals, amb una inversió de 434.000 euros.  
El 2030 esperem que sigui un districte sense pals a les voreres.  

- Redacció del projecte de millora en l’accessibilitat al Districte d’Horta -
Guinardó: Redacció d´un projecte d’estudi de les escales, no mecàniques, 
algunes d’aquestes escales no compleixen cap normativa des del punt de 
vista d’il·luminació ni de l’estructura pròpia dels esglaons. Hi ha moltes 
coses fora de normativa, per tant, s’ha contractat a un equip d’arquitectes 
per fer l’anàlisi de totes les escales no mecàniques del districte per veure i 
estudiar quines han de passar a ser mecàniques o instal·lar ascensors,  i 
quines no, i d´aquestes adequar-les a la normativa actual. La regidora posa 
èmfasi en que el gran repte del Districte, i en concret d´aquest barri, és 
l´accessibilitat. 

- Arranjament de voreres al Carrer Judea, 1-7: Es va realitzar a finals de 
l’any 2022 amb una inversió de 50.000 euros.  



 5 

- Circuit de salut al Carrer Caanan, 2: Hi va haver un petit conflicte amb el 
barri de Gràcia, per l’expulsió d’algunes activitats del propi barri. Els veïns 
no estaven d’acord i es van aturar les obres que volien fer per poder dur a 
terme una remodelació de l’entorn on els veïns estan contents i satisfets.  

- Construcció de talussos de contenció de terres al carrer Cànoves: En 
el barri hi ha talussos que van caient i s’ha hagut de fer murs de contenció, 
però en alguns casos s’ha fet més que no només el mur i s’han col·locat 
malles o ferros. En aquests moments el Districte estan fent la contenció de 
5 talussos, del qual 1 està aquí al barri, al carrer Natzaret, que està pendent 
que comenci l´obra. 
La regidora exposa, que igual que amb els pals a les voreres i les escales 
no mecàniques, existeix un pla de talussos pel Districte.  
A banda s´ha fet l´execució de murs de contenció als carrer Cànoves i c/ 
Viver, i queda pendent executar murs de contenció del carrer Saldes.  

- Millores a les pistes de petanca de Sant Genís: Millora en les 
instal·lacions de la petanca, falta la il·luminació a dins de la caseta.  

- Aixecaments topogràfics i sondejos geotècnics: Abans de poder 
executar projectes i estudis, s´ha necessitat fer aquestes proves per 
comprovar l’estat de qualitat del sòl.  

- Millores d’enllumenat: S’han fet millores a l’avinguda Jordà i a la Plaça 
Madrona Prat. Ha sigut una inversió de 150.000 euros per fer el canvi 
d’il·luminació.  

- Bibliocabina: Reforma i conversió de l´ultima cabina telefònica tancada de 
Barcelona, que estava al barri,  en un punt d´intercanvi de llibres i punt wifi. 
Va ser un element molt reivindicat pel barri i molt simbòlic. 

- Retirada de dos quioscs de premsa en desús a l’avinguda Jordà 7 i 12.  
- Canvi de nom de la parada de metro Vall d’Hebron (L3 i L5): Un tema 

molt reivindicat pel barri de Sant Genís era aquest canvi de nom de la 
parada del metro. Per primera vegada portarà el nom de Sant Genís. La 
parada es dirà Vall Hebron-Sant Genís , el que vol dir que el barri estarà al 
mapa del metro, i per tant al mapa de la Ciutat. Al google maps ja apareix, i 
només falta la senyalització.  

- Nomenclàtor dels Jardins de Fadwa Tuqan 
- Ampliació de la zona Verda estacionament regulat: Hi havia molta 

invasió de vehicles de fora del barri a la zona alta,  que deixaven sense 
estacionament al veïnat d´aquesta part.  

- Reforma i condicionament de la masia Can Safont: Al principi de mandat 
havia molts problemes pel tema de les ocupacions d´aquest espai, que 
finalment es va desocupar. Encara no és un espai municipal, però està 
llogada la planta baixa als propietaris, i en els últims dos anys ha estat un 
espai cedit per a projectes i activitats dels joves del barri. Ara mateix s’està 
parlant amb l’AVV de Sant Genís, per veure si es fan càrrec de la titularitat 
de la cessió d´ús, a fi de ser un espai per a projectes comunitaris, donant 
prioritat als joves, ja que l´AJSGA han renunciat a la titularitat de la cessió.    

- Millores al CC Casa Groga: Inversiones per actuacions de manteniment. 
Un valor total de 130.000 euros per la renovació de la lluerna, sistema de 
detecció d’incendis, instal·lació d’alarma d’intrusió entre altres actuacions.   
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- Cuidem Barcelona: La Regidora admet que des de l´estiu passat fins al 
desembre, sobre tot, el tema de la neteja ha estat al gestionat i reconeix 
que no s´ha fet bé. En els últims mesos ha millorat bastant, però es preveu 
que la neteja no estarà en els nivells òptims fins al mes de juliol. Els 100% 
dels contenidors previstos  ja estan instal·lats al barri i el 51% dels vehicles 
nous ja han arribat. La Regidora comenta que un element molt important 
que s´ha de tenir en compte, és el descens progressiu, però significatiu,  de 
queixes ciutadanes sobre neteja a través de l’IRIS.  

- Problemàtica porcs senglars: S’ha fet una prova pilot en el barri de 
Montbau, amb un tipus de papereres noves anti porcs senglars, perquè no 
les puguin tombar, per veure si són efectives i col·locar-les amb més punts.  
De moment s´ha fet una inversió de 7.200 euros. També es continuen fent 
captures, en total s’han fet 35 actuacions amb 55 exemplars capturats i es 
treballa amb el Parc de Collserola.  

- Guàrdia Urbana: Increment de la plantilla durant el mandat, 36 nous 
agents a la comissaria d’Horta-Guinardó. Es combina l’acció pedagògica 
amb la sancionadora i es va treballant  en campanyes de civisme. L’altre 
avantatge que s’acabarà de complementar més endavant és la comissària 
nocturna per dos barris en lloc de tres com era al principi del mandat.  

- Desbrossaments dels solars municipals: S´ha establert una nova 
metodologia de treball, per les desbrossades. Fins ara els desbrossaments 
de solars públics es feien a petició del veïnat, dit d’una altra manera, cada 
vegada que algú trucava o enviava un IRIS. Ara s’ha introduït una nova 
sistemàtica, és a dir, no esperar que els veïns avisin, sinó fer-ho dues 
vegades l’any. Encara que no estan inclosos tots els solar públics, sí els 
que generaven més problemàtiques i estaven en pitjors condicions. La 
Regidora anomena totes les ubicacions on s´han fet desbrossades 
sistemàtiques. En el cas del desbrossament i neteja dels solars privats, el 
sistema és diferent, l´Ajuntament envia un avís als propietaris i sinó ho fan, 
s´ha de fer una execució subsidiària i després es reclama el cost al 
propietari.  

- Increment dotacions de la GUB: S´han incorporat 36 nous agents al 
Districte, cosa que permet fer major prevenció,  i s´estan duent a terme  dos 
campanyes específiques de civisme: excrements d´animals de companyia 
en punts que no correspon de l´espai públic, i la baixada de trastos vells als 
dies que no correspon.  
Aquest augment d´efectius ha permès passa de tenir una comissaria 
nocturna per a 3 districtes, a tenir una per a dos districtes.  

- Actuacions amb brigada: S´ha introduït el manteniment com un dels eixos 
d´actuació. S’han fet petites actuacions al barri, durant tot el mandat han 
sigut 151 actuacions geolocalitzades en el mapa amb una inversió de 
gairebé 198.000 euros. Al darrere trimestre han sigut 12 actuacions amb 
una inversió gairebé de gairebé 5 mil euros. Algunes de les més 
destacades han estat:  
♦ Jardins Violant de Bar: Col·locació de reixa per tapar el pou 

existent.  
♦ Passeig Vall d’Hebron, 85: Subministrament i col·locació de 

baranes.  
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♦ Avinguda Jordà, 1: Execució de gual normatiu i instal·lació de nous 
fitons.  

♦ Carrer Cànoves: Millora i arranjament de talús per a millora de la 
circulació.   

♦ Carrer Lledoner, 2: Retirada de cabina telefònica.  
♦ Carretera de Sant Cugat, 331: Substitució de New Jerseys bolcades 

i en mal estat.  
♦ Carrer Natzaret, 42 x: Subministrament i col·locació de passamà 

central amb triple passamà. Dels passamans existents, fer cantos 
arrodonits en els extrems superiors i inferiors.  

♦ Carrer Jericó, 1: Execució de millores en la plaça: reparació de 
graons i paviments afectats, banda esquerra pujant; enderroc parcial 
de mur; enderrocs d’escocells; senyalització.  

♦ Avinguda Elies Pagès, 16 B: Esbrossada manual de dos solars.  
♦ Carrer Saldes: Tapiar cova.  

 
2. Torn obert de paraules 

 
El Conseller del Barri, convida a intervenir a les persones que han formulat 
preguntes per escrit, i abans d´iniciar la primera,  passa la paraula al Vice 
President del Consell de Barri.  Es contesten les qüestions i, si no és possible 
disposar de la resposta de forma immediata, s’informa que es farà arribar la 
informació al/la ciutadà/da a través de la modalitat escollida al full d’intervenció.  

Intervenció  Resposta 
Xavier Civit,  
• Si tenen preparat algun pla de 

protecció i prevenció d’incendis a 
Collserola. 

• Han estat 3 anys redactant un escrit 
per instal·lar un faristol per recordar 
les inundacions de l’any 71 i 
després de moltes reunions amb 
canvis de responsables del 
projecte, i Paisatge Urbà diu que 
l’espai seleccionat no és l’adient 
(espai  on estava el quiosc del 
Lluís, pensant que era el més 
adient) 

• Han reclamat que es replantessin 
els arbres des de la parada de 
l´autobús de davant CC Casa 
Groga fins l´av. Jordà 29-31 i la 
resposta d’un dels responsables de 
Parcs i Jardins va ser que no podia 
ser perquè es moren perquè 
passen uns cables per la vorera. 
Aquesta resposta no l´entenc.   

• Sobre la campanya de la GU dels 
gossos, saber el calendari que 

Regidora:  
• Pla d’incendis s’està treballant amb 

Collserola. Hi haurà la poda 
selectiva com cada any. Pla 
associat als bombers, que el darrer 
any ja es va fer un canvi, i els 
vehicles es van situar al mig de la 
Serra de Collserola, per poder 
actuar més ràpidament en cas de 
necessitat. S´ha activat abans el pla 
i amb més força, donat l´estat de 
sequera que tenim.  
 A la Font del Gos es tornarà a 
desplegar un ramat de bestiar, com 
el darrer any. Està tot coordinat i les 
actuacions en marxa per prevenir 
els incendis.  

• El faristol de c/ Sidó, que depèn de 
Paisatge Urbà, ja està resolt, però li 
donaran una resposta quan ho 
sàpiguen del cert.  

• Miraran la campanya de civisme 
pels excrements de gossos amb la 
GUB al més aviat possible.  

• Tema de l’aigua a Can Soler:  dona 
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tenen previst per arribar al barri.  
• Hi ha una pèrdua d’aigua a Can 

Soler, que és una vergonya.  
• Si ha hagut replantada d´arbres  i 

sinó es reguen no serveix per res, 
perquè es moren,  perquè 
necessiten aigua en els primers 
anys de plantació.  

• Arbres del carrer Canaan que estan 
en “territori de ningú”, perquè no es 
sap si són d´Horta Guinardó o de 
Gràcia. Falten arbres i no es 
planten, i n´hi ha escocells que s´ha 
d´anar en compte perquè pot ser 
perillós.   

tota la raó. El projecte de Can Soler 
com a tal, diu que li sembla  un 
despropòsit de malbaratament de 
diners públics. Una inversió 
desmesurada, per aquest projecte, 
quan en el barri hi ha necessitats 
urgents i prioritàries. Es podria 
haver fet una obra menys forta, que 
entre d´altres ajudés a recollir les 
aigües i evités la seva pèrdua.  Des 
del seu punt de vista no procedia un 
projecte de tanta envergadura, és 
un despropòsit que en aquest barri 
no es tinguessin en compte altres 
moltes necessitats. 
 Comenta que quan es va fer el 
projecte ella no estava com a 
regidora i no es pot aturar  un 
projecte quan ja ha començat, però 
indubtablement la pèrdua d´aigua 
és un tema greu, que caldrà 
solucionar.  

• Tema arbres:  Amb el decret de 
sequera no es poden plantar arbres 
ara, ja que els arbres nou 
necessiten molta aigua, k no seria 
possible. Els arbres del c/ Canaan, 
diu, que ho miraran.  

Carles Santa Maria, 
• Reclama la poda dels plataners 

perquè produeixen problemes amb 
el pol·len i el trencament i caiguda 
de les branques, és un problema de 
salut pública. 
Va presentar una queixa a 
l´Ajuntament i va rebre la resposta 
que fins el 2025 no es podarien.   

• La contaminació acústica de 
l’Hospital de la Vall d’Hebron  que 
és un problema de salut pública i 
molesta molt a tots el veïnat, 
produït per diversos qüestions: 
camions fent tasques fora d´horaris, 
i per suposat l´heliport situat sobre 
l´hospital de traumatologia a prop 
del veïnat. L´hospital encara no ha 
justificat la seva eficàcia, la situació 
no garanteix que doni millor servei. 

• Accessibilitat del c/ Nínive a 
traumatologia de la Vall d’Hebron, i 
que no tingui escales mecàniques 
ni ascensor,  és una barbaritat.  

•  

Regidora:  
• La poda és un problema endèmic, 

en els barris de muntanya, 
especialment. Es tornarà a insistir 
amb Parcs I Jardins sobre la poda 
d’arbres, però s’ha d’anar en 
compte amb  la poda dels 
plataners.  

• S’està treballant amb l’hospital de la 
Vall Hebron, per arribar a unes 
mesures comunes. S´està fent una 
tasca de mediació, i actualment 
després de les dos reunions, hi ha 
una taula de diàleg entre veïnat-
hospital-districte.   
A banda de les mesures urgents, 
que haurem de valorar si són 
efectives. 

• Les escales del c/ Nínive serveixen 
de connexió, no només per anar a 
traumatologia. 

Manolita,  Regidora:  
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• La vorera del carrer Olvan està en 
molt mal estat causat dels camions 
que pugen a la vorera.  

• Cables tirats per terra al carrer 
Viver.  

• Al carrer Costa Pacheco amb el 
bloc de pisos que s’ha fet s’ha obert 
una esquerda a terra molt gran.  

• Carrer Saldes no s’ha posat la tela 
mecànica que s’havia dit i, per tant, 
el Carrer Olvan que és l’entrada al 
barri mala visió.  

• Vesper a la carretera de la 
Rabassada, entre Hotel Sant 
Jerónimo i la Gasolinera.  

• A la part alta de Sant Genís, es 
mereixen un banc per poder seure 
quan surten a passejar.  

• La recollida d’aigües és necessària 

• Tema de Olvan, al que ha fet 
referència també el Lluís. Es va fer 
una reunió on es van clarificar 
moltes qüestions de l´evolució de 
les obres, on s´han produït les 
esquerdes i on no. En aquests 
moments sembla que hi ha una 
solució per les esquerdes, 
precisament des del Districte s´ha 
anat retardant la recepció d´aquesta 
obra, perquè volíem clarificar 
diversos aspectes amb BIMSA, 
amb la pròpia constructora. El tema 
personal del Lluís és un problema 
entre companyies i un tema molt 
jurídic, però tot així es continuarà 
mirant.   

Ramon Camuñas, veí  
• Diu que no es podrà fer la 

cavalcada de reis pels retalls a les 
subvencions. 

• Els canvis urbanístics que es volen 
fer de la Llosa de la Vall d’Hebron 
són una barrera amb massa altura. 
Es va demanar que no ho fos.  

• Una altra cosa que vol demanar és 
que des de l'Ajuntament es posi des 
del nomenclàtor el nom del parc de 
Can Soler. 

• Vol demanar el canvi de nom d’un 
camí, es diu carrer Cànoves, que 
va al parc de Can Soler.  

• No entén el problema que hi ha 
amb les suposades llums que 
hauria d’haver-hi enfocat a la vorera 
amb l’hospital al principi del carrer 
Jordà.  

• No entén per què hi ha dos postes 
al principi del carrer que no tinguin 
els cables de la llum quan a la resta 
del carrer estan col·locats tots.  

• S’ha demanat una reunió urgent 
amb el consorci per al problema del 
patronat de l’IES (desapareix 
l’institut sense haver parlat amb els 
veïns) 

Regidora:  
• Cal resoldre el millor possible el 

tema dels cables de telefonia  
• S’han fet aquests dies les reunions 

de les subvencions i encara no hi 
ha el llistat oficial de les 
subvencions.  

• Consultes externes: No es pot 
saber com serà aquell edifici perquè 
no està el projecte encara. Una 
cosa és el planejament, i un altre 
l´edifici definitiu.  Quan  es tingui el 
projecte executiu es presentarà, 
treballarà i discutirà en  

• Es comprovarà nomenclàtor Parc 
de Can Soler. 

• Els hi enviaran l’estudi lumínic de 
l’avinguda Jordà i el perquè s’han 
col·locat en una banda d’una forma 
i a l’altra diferent. 

• Sobre l’IES Vall d’Hebron no 
desapareix, sinó que canviarà la 
concepció dels estudis que es 
podran realitzar. S´especialitzarà en 
els diferents estudis sanitaris, 
potenciant aquesta branca 
professional. Es preveu una 
inversió de 5 milions d´euros. Està 
pendent la reunió amb el Consorci 
d´Educació.   

Jordi Cisteré, veí  
• No s’ha obtingut resposta de la 

reunió feta el 7 de setembre de 
2022 amb Laura Pérez i els Serveis 
Socials, on es va reclamar una 

Regidora:  
• No es cansaran de reivindicar 

l’assistent social a la Tinent 
d’Alcalde, Laura Pérez.  

• Tema del Casal de G.G. : És cert 
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vegada més la necessitat d´un punt 
de Serveis Socials al barri. Els hi 
van comunicar que es posaria en 
marxa un projecte de Ciutat, on hi 
hauria un servei  d’assistent social 
en línia.  

• Casal de la gent gran es fan tallers, 
però hi ha professionals que 
imparteixen tallers i no els hi  poden 
facturar, des del Casal, i han de 
passar a l´AVV, volem saber el 
motiu del perquè no se´ls hi poden 
facturar.    
 

que ha hagut un desajust des del 
propi Districte respecte a que el 
Casal no pugui facturar 
directament, però el propi curs 
estarà solucionat.  

Clara García, veïna  
• Tema del passatge es va dir que 

cap a finals d’abril ja estaria fet el 
canvi de planejament, esperem que 
siguin dos mesos més, però no més 
temps.  

• Sorolls de l’hospital que es fan 
insuportables pels veïnat: a 
qualsevol hora de la nit carreguen 
camions, hi ha fuites, l´helicòpter. 
Es va parlar anteriorment de la 
ubicació i està situat a 40 metres 
d´edificis on hi ha veïnat. Es 
continuarà reivindicant un altre 
ubicació per l´heliport, que no 
perjudiqui tant al veïnat.   

• Està pendent una reunió amb 
AESA, per demanar-los la 
incorporació de  silenciadors als 
helicòpters i un canvi de ruta. Estan 
a l’espera d´aquesta reunió que han 
demanat en altres ocasions.  

• Escales que van del c/ Natzaret al 
c/ Idumea estan fora de normativa, i 
són perilloses i poden causar 
caigudes etc. és urgent arranjar-les.   

• A banda de la pèrdua d´aigües de 
Collserola, pregunta, què ha passat 
amb 1 milió d’euros del Fons 
Europeus destinat a arreglar la Font 
del Bacallà i els entorns, que va 
anunciar l´anterior gerent. Estava 
fet el projecte per executar-ho, què 
ha passat amb això? 

• Exposa que no té sentit que el 
Casal de G.G. no pugui fer les 
sessions que corresponen, perquè 
el Districte s´hagi equivocat a fer el 
pressupost. Hi ha tallers de gent 
gran que s´han de fer al local de 

Regidora:  
• Font del Bacallà: el milió d´euros és 

el que costava el projecte, i el que 
va dir l´anterior gerent, és que es 
presentava el de la Font del Bacallà 
com a projecte turístic per accedir a  
ser escollit per portar-lo a terme. Els 
fons Next Generation demanaven 
candidatures per seleccionar 
projectes per poder desenvolupar-
los i la Regidora diu, que no 
disposa encara dels resultats. Es va 
presentar com un projecte molt 
important amb la línia, entre 
d´altres,  de connectar Collserola i 
el barri.   
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l´AVV. Els professionals no es 
poden fer, però els voluntaris sí, i 
els tallers s´estan pagant, què 
passa amb això? 

Sacramento Burgos,  
• Planteja una reivindicació feta fa 

temps, que als temes que demanen 
se´ls hi assigni un número, com es 
fa amb els IRIS, per fer seguiment i 
comprovar el retorn que es fa.  
Ve al cas, perquè una veïna va 
assistir a l´anterior CB, manifestant 
el mal estat de conservació de 
molts edificis el barri, demanda que 
no va poder entrar al Pla de Barris, 
per a ser rehabilitats.  

• Planteja la necessitat d´un altre  
Pla de Barris.  

• Manifesta que l´edificabilitat del 
barri està esgotada. Hi ha edificis 
fora de la legalitat. 

• Hi ha edificis que és urgent reparar-
los.  

Regidora:  
• Es reafirma en el seu compromís 

a que el barri de Sant Genis torni  
a formar part del Pla de Barris,  no 
només de l’Ajuntament sinó també 
de la Generalitat. Tots els estudis 
de l´Ajuntament de Barcelona, 
diuen que Sant Genís, ha de 
formar part d´un nou Pla de Barris. 
Si continuo, les candidatures per 
al Pla de Barris, serà de dos 
barris: Montbau i Sant Genís.  

Toni Mallorques, 
• A l’última comissió de seguiment hi 

va haver una persona que va dir 
que al Casal de la Gent Gran, es 
feien tallers per persones 
voluntàries gratuïtament i es 
cobrava als assistents. Es va dir 
que es faria una reunió 
extraordinària de la gent gran, 
oberta al barri,  on es parlaria de 
tots els problemes que afectaven a 
la gent gran.  
La tècnica de barri  va recollir que 
ell volia anar i ho va transmetre a 
l´AVV i a la Vocalia de Gent Gran, 
que van valorar que era una reunió 
interna, i que per assistir-hi havies 
de formar part de l´AVV, i així li va 
comunicar. Discrepa que l’AVV 
assumeixi el problema que afecta a 
tot el barri. Per què es va fer així?  
Manifesta que l´AVV és una entitat 
més del barri.  

Regidora:  
• Amb relació a la crítica que has fet, 

a l´AVV de Sant Genís, la Regidora 
afirma que l´associació està fent 
una feina excel·lent, i un seguiment 
i crítica de tots els projectes que es 
desenvolupen, de manera constant,  
durant tot el mandat,  i reivindicant 
temes pel barri de forma continua. 
No s’ha de menysprear la feina que 
ha fet l´AVV, perquè és segur que 
moltes de les coses que s´han 
aconseguit al barri, ha estat gràcies 
a la seva feina. Assegura que la 
crítica constant no ha estat fàcil per 
ella, perquè contínuament l´han 
estat trucant i posant-se en 
comunicació.  

Josep Maria Hosta,  
• Pregunta sobre el projecte de la 

residència d’estudiants, s´ha dit en 
els últims CB sempre el mateix, que 
ja s´ha resolt l´últim obstacle 
administratiu que hi havia i que en 
breu es començarien les obres. El 
tema de fons, és que el Col·lectiu 

Regidora:  
• El projecte de la residència 

d’estudiants i tot el què es projecta 
fer, s´ha plantejar a diferents 
reunions específiques, amb 
participació de l´AVV, veïnat i no hi 
va haver ningú en contra, cap veu 
en contra.  
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Agudells sempre hem dit que no 
ens agrada gens aquest projecte. 
Estan convençuts que serà un hotel 
encobert, serà un tipus de 
residència d´estudiants Àgora al 
costat del Parc del Laberint, de la 
que contínuament estan entrant  i 
sortint turistes. En definitiva, aquest 
projecte creiem que serà el mateix,  
un hotel de 510 places que tindrà 
un impacte brutal al barri, a més 
que quasi bé tots els turistes venen 
en cotxe, on s´estacionaran tots 
aquests cotxes?  
Amb la remodelació urbanística que 
hi ha hagut, aquest projecte es 
“menja” el carrer de Can Figuerola i 
el descampat on aparquen els 
vehicles actualment, el límit de la 
futura residència és el c/ Samaria, 
vorera contraria al camp de futbol.  
.Quan es va intentar fer dins del 
projecte dels entorns de Can Soler, 
una pista d´esquaix, com està a la    
transició del Parc de Collserola i 
zona d´influència, van emetre un 
informe negatiu per part del 
Consorci del Parc de Collserola. 
Diu que la futura residència també 
està planificada en àrea d´influència 
del Parc de Collserola, i pregunta 
perquè no s´ha fet un informe 
aquesta vegada?  

El projecte es planteja, tenint en 
compte 3 qüestions molt rellevants:  
.Primera, seran 4 edificis, oberts i  
transparents al barri, i no quedaran 
tancats com passava amb l´escola. 
Hi haurà un “diàleg” amb la 
muntanya, no quedaran aïllats del 
barri.  
.Segona perquè haurà una 
reurbanització d´un camí que ara no 
existeix, que significarà una 
renaturalització d’un entorn i d´un 
passeig que serà molt beneficiós 
pels vianants.  
.Tercera aspecte positiu, és que es 
disposarà d´uns habitatges 
dotacionals i que més a més 
disposarà d´un equipament pel barri 
a la planta baixa, que el propi veïnat 
decidirà quin tipus d´equipament.   
Seran habitatges assequibles per 
gent del barri; la gent que vingui 
seran estudiants, que no és 
necessari que vinguin en cotxes,  i 
a més actualment l’àrea verda 
protegeix el veïnat.  
.Finalment , es farà una reunió 
específica per explicar-ho 
àmpliament.  

Francisco Javier Solanes,   
• Jardins c/ Tiró que són privats. 

Quan es pregunta als operaris de 
PPiJJ, diuen que no poden actuar 
perquè són privats, i finalment 
ningú els desbrossa ni neteja. 
L´obligació seria que els privats 
mantinguin aquest punt net. A més 
de l´incivisme que es dona en 
aquesta ubicació.   

• Li preocupa molt que molts edificis 
tinguin els cables de telefònica o 
fibra òptica estan penjats per tot 
arreu.  

• Continua funcionant malament la 
circulació dels patinets elèctrics, als 
dos laterals de la Vall Hebron. No 
tenen cap tipus de civisme, i no 
compleixen les limitacions. És 
necessari que s´exigeixi que no 
circulin per les voreres.  

• Sortida L5 que també indiqui sortida 

Regidora:  
• Jardins c/ Tiró: Són privats, i no 

poden entrar els equips de neteja, 
perquè no n´hi ha una cessió 
pública, per tant, no poden entrar 
els equipaments de neteja.  

• Ara mateix és prioritat treure els 
pals de les voreres i que  
impedeixen a la gent caminar, sese 
dificultats. Després ja miraran el 
tema de la fibra òptica.  

• Es pren nota i continuaran fent 
campanya amb GUB sobre els 
patinets. 

• Quan parlem del canvi de nom 
aprovat de la parada del metro, es 
refereix a les línies III (Verda) i V 
(blava).  

• Teixonera 1 i 2: S´ha començat a 
treballar amb el veïnat , com es 
replanteja l´entorn. Després de 
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Sant Genís.   
• Com està  el tema de Teixonera 1 i 

Teixonera 2. El veïnat més afectat 
han posat pancartes reivindicatives. 
Seria interessant saber cap a on va 
aquest tema. Encara que no és veí 
afectat, si veu edificis amb 
esquerdes i males condicions.  

• Reforç i continuïtat de la vigilància 
dels jardins del c/  Perea amb la 
GUB, per temes de civisme. 
 

gairebé 60 anys, no s´havia mogut 
res, ara s´ha començat a moure, i 
les pancartes són perquè el veïnat 
ha pres més consciència i estan 
fent reivindicacions.    
 

Juli Fontova,  
• Exposa la importància de treballar 

pel medi ambient, i que no és un 
tema que es pugui supeditar a 
altres aspectes importants, com 
l´accessibilitat etc., ja que encara 
que és un barri perifèric, no del 
centre de la Ciutat, és molt 
important seguir treballant en 
aquesta vesant.  També comenta 
que el contacte amb el Parc de 
Collserola és molt preuat pel veïnat.   

• Posa com exemple el tema de l´IES 
Vall Hebron, que una part se´n va 
cap a Gràcia, per exposar,  la falta 
de coordinació entre Districtes en 
alguns temes.  
Els hi agradaria d´un cop per 
sempre, poder decidir directament  
qui és el nostre regidor/ra del 
Districte per fer real la 
descentralització i portar-la al seu 
punt  just democràtic i participatiu.   

• Entorns Parc de Can Soler, projecte 
que forma part del Pla de Barris, 
que va ser prou participatiu i 
consensuat, per totes les entitats 
etc. i sobta que segons quina línia 
política hagi, consideri si els 
projectes són prioritaris o no. És 
molt important aquest projecte, el 
Col·lectiu porta anys reclamant i 
denunciant que l´aigua de Can 
Soler se'n va per la claveguera, i 
ara que estem en període de 
sequera és urgent que aquets litres 
d´aigua no es perdin. Comenta que 
com és possible que s´hagin gastat 
tants recursos dissenyant una 
bassa d´última generació i  siguin 
incapaços de posar una bomba per 
regar al menys el Parc de Can 

Regidora:  
• No és incompatible el tema del 

medi ambient amb l’accessibilitat, 
és evident, però sí important on 
poses l´accent segons el territori. A 
l´Eixample per exemple, hi ha un 
problema de contaminació 
fonamentalment i s´està fent una 
forta inversió a la súper illa.  
En canvi, en aquest barri l´accent 
s´ha de posar a l´accessibilitat, i 
especialment a la mobilitat a peu, el 
que no vol dir que no segueixi 
treballant a la millora del medi 
ambient. El problema és que aquí 
tenim una població cada vegada 
més envellida i que l´estructura del 
barri porta moltes dificultats 
d´accessibilitat.   
Totalment d´acord en seguir 
treballant a la comunicació i 
connexió del barri amb Collserola. 

• Felicita la gran feina de l´Associació 
d´Amics del Monestir de Sant 
Jeroni,  amb la recuperació de la 
memòria històrica i arqueològica del 
barri i del monestir de Sant Jeroni i 
entorns. Es miraran el projecte amb 
interès, per veure quin suport es pot 
donar i que es pot tirar endavant.  
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Soler, la 1a fase que ja està feta. Si 
això depèn de la 2a fase,  d´un altra 
bassa que ha d´anar més a munt 
perquè funcioni al 100%, al menys 
fer alguna cosa mentre, per evitar 
aquesta pèrdua d´aigua.   
Consideren molt greu aquest tema, 
es podrien haver estalviat milers de 
litres.  

• Projecte del Pas soterrat que ha de 
travessar la ctra. de la Rabassada. 
Tot i que gran part del barri és 
espai natural vinculat directament a 
Collserola, es pot dir que no hi ha 
un contacte real , una pacificació, 
pels vianants, veïnat, que vol 
passejar per Collserola, sense 
transport públic, en realitat que 
Collserola i el barri visquin 
d´esquena, quan hi ha molts valors 
naturals, culturals, històrics,  que 
són un veritable llegat que cal 
preservar i connectar.  

• Vol saber si s´han recuperat els dos 
aparcaments que es van fer a 
l’interior del Parc de Collserola, i si 
han tornat ja al seu estat natural.  

• Manteniment Parc entorns de Can 
Soler: traslladar el manteniment 
d´aquest parc a  PPiJJ. Hi ha 
arbres morts i vegetació en mal 
estat.  

• Murs de contenció de la zona alta 
del barri, pregunta si s’han retornat 
diners per part dels propietaris, i si 
finalment el cost s´acaba assumint 
amb diners públics o es passa la 
factura als propietaris.   

• Com a membre de l’Associació 
d’Amics del Monestir de Sant Jeroni 
de la Vall d’Hebron, agraeix a la 
Fundació Els Tres Turons com a 
gestors i al Districte,  la cessió d’un 
espai compartit a la Masia Can 
Soler per depositar el fons 
documental de l´associació. Estan 
pendents del document de 
condicions de la cessió compartida.  

• Com Associació d´Amics de Sant 
Jeroni, explica que tenen un 
conveni de col·laboració amb el 
Parc de Collserola, per la neteja 
dels entorns del monestir, i tenir 
cura de tots els restes arqueològics. 
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Demanen que el Districte tiri 
endavant un Pla Director sobre la 
Vall Hebron, zona de l´antic 
monestir, per tenir senyalitzat i 
catalogats pous, mines, fonts... i  
tingui una coherència amb la 
recuperació de l´emblemàtic camí 
romà, que passa pel c/ Cànoves i 
travessa la collada per poder anar 
caminant  a Collserola. 

Lluís Carreras, 
• Pregunta sobre l´estat de  

l’aparcament del c/ Canovelles? Si 
s´ha avançat.  

• Exposa que està amb una obra al 
seu domicili al carrer d’Olvan 34. Fa 
un any, quan s´estava fent la vorera 
es va tenir que aturar perquè 
s´havien de revisar les obres; 
després l´obra del carrer va 
continuar, però no es va fer res més 
del tros de vorera i s´ha quedat 
sense fer. Sembla que a la visita 
d´obres van dir que havia una part 
de la vorera una mica enfonsada  i 
van dir que era responsabilitat 
d´haver entrar amb un camió al 
carrer, però ell diu que és lògic que 
si no n´hi ha formigó s´enfonsi. 
Li fan responsable de dos 
esquerdes al carrer que van fer-se 
fa un any, actualment hi ha moltes 
més, pregunta com és possible que 
li reclamin, i en tot cas que es 
demostri, i si hi ha més gent 
responsable.  

Regidora:  
• Miraran el problema personal amb 

les reclamacions de companyies, és 
un tema jurídic i la política no pot fer 
res.  

Elena Mateo,  
• Situació de les peticions del  

Decidim. La passejada es va fer al 
juny del 2022 i es va quedar que al 
setembre hauria una reunió per 
posar en comú  les peticions del 
veïnat amb el Districte. No es va 
poder fer la part alta del barri i 
pregunta si hi ha data possible per 
fer-la  

• Tema Neteja: Manifesta diversos 
errors i qüestions que faltaria 
solucionar. Falla la  freqüència en 
general, sobre tot la recollida dels 
contenidors de plàstic. Falla l’ 
incivisme, moltes vegades les 
escombraries es deixen fora del 
contenidor, recolzades en aquests, 

Regidora:  
• Es van fent els retorns del Decidim.  
• La freqüència de buidat dels 

contenidors, el servei de neteja ja 
ho sap i estan treballant en aquest 
sentir, per solucionar-ho.  

• Problema d´estacionament al c/ 
Naïm: Es farà una mesura urgent 
amb la GU, per evitar 
l´estacionament i que el vehicle de 
neteja pugui circular.   
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amb la qual cosa quan venen els 
camions queda tot escampat i 
tenen dificultat per posar el 
contenidor al seu lloc.  
Planteja que s´hauria de fer una 
campanya amb sancions 
econòmiques perquè el barri està 
molt brut i seria una possible 
solució, però és molt important una 
campanya d´informació i civisme.   

• El tema de la brutícia per 
excrements de gossos passa el 
mateix, i això que s´han fet 
campanyes de civisme, però 
serveix per poc.   

• Planteja que al c/ Naïm, davant del 
Casal de Gent Gran, ha hagut 
sempre un arbre gran, i estacionen 
vehicles al seu entorn. Es va 
demanar que aquesta zona 
s´envoltés   i es deixés un tros 
lliure, per facilitar el pas del camió 
d´escombraries, ja que no pot 
donar la volta. Encara que hi ha 
una senyal de prohibició 
d´aparcament, la gent segueix 
aparcant , i amb els camions d´ara 
que són més amples, encara tenen 
més problemes per passar. Seria 
necessari una actuació de la GUB.  

• Al carrer Saldes, a l´alçada de 
l´església, ha havia un mirall de 
visibilitat i es va tapar perquè hi ha 
havia obres i ha desaparegut. És 
important reposar-ho perquè els 
vehicles tenen problemes de 
visibilitat  

Eva Cuenca,  
• És un veïnat afectat per a l'Hospital 

de la Vall d'Hebron i estan 
preocupats perquè es trobi una 
solució efectiva i definitiva pel tema 
dels sorolls fora d’horaris Es troben 
molt afectats per l'heliport. Demana 
més neteja en el carrer Nínive 
perquè s’acumula escombraries en 
el carrer.   

• Problemes de civisme: Molta gent 
deixa les escombraires fora dels 
contenidors i queda tot brut.  

• Demana que no s’utilitzi el parc de 
sota la Casa Groga com a pipí can, 
ja que és un espai per tothom.  

Regidora:  
• Els jardins seran d’ús compartit en 

algunes franges horàries, entre 
gossos i humans.  

 

Antonio,    
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Obre un torn obert d’intervencions, després del qual dóna per finalitzada la sessió  
del Consell de Barri a les 21:30 hores. 
 
El contingut de la sessió es pot visualitzar sencer a través de l’enllaç:  
https://www.youtube.com/watch?v=8JAIFEGf1T4&t=2s 
 

• Demana que es podi l’arbre que hi 
ha al carrer Haifa.  

 
 
Rosa,   
• Té un dubte del projecte de 

parcel·lació del carrer Natzaret / 
Samaria/ Sinaí, no estant ben 
informats del que es farà allà.  

Regidora:  
• Agafaran el telèfon dels veïns 

afectats i muntaran una reunió per 
explicar el projecte en detall.  

Pablo Mariscal,   
• Explica una qüestió personal: Va 

deixar el seu cotxe en el pàrquing 
de dipòsit de vehicles i va rebre una 
denúncia per conduir en una zona 
de baixes emissions, quan ell ja no 
tenia el vehicle. Va fer un recurs 
contra la denúncia i va rebre una 
notificació conforme li bloquejarien 
el compte bancari per impagament 
de la denuncia. Finalment li van 
estimar el recurs i li van tornar els 
diners. Fa un suggeriment de què la 
regidora doni les instruccions al 
dipòsit municipal que es retiri la 
matrícula. 

• No es pot demanar una fotocòpia 
del carnet d’identitat és un manifest 
il·legal perquè és una infracció al 
reglament general de protecció de 
dades (article 1C)   

Regidora:  
• Dona tota la raó i li diu que no és 

l’únic afectat.  

Núria Romagosa, 
• Expressa la seva disconformitat 

amb la construcció del projecte de 
la residència d’estudiants, pel que 
representaria d´impacte pel barri. 
En comptes de construir aquest 
edifici, planteja la necessitat 
d´habitatge social, construcció de 
VPO i habilitació  d´aparcament 
amb les necessitats que hi ha, 
sempre respectant les zones 
naturals,   

 

https://www.youtube.com/watch?v=8JAIFEGf1T4&t=2s

